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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2008. november 5-én 14:00 órakor Budapesten V. Kossuth L. tér, 6-
8. 309. sz. tárgyalójában megtartott nyilvános üléséről. 

 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Schachinger Tamás, Tóth Péterné, Balázs Péter, Orlay Imre, 
Kovács László, Kiss Kálmán, Szilágyi András, Hollósy Gábor, Rácz Géza, Dr. Vajda István, 
Rajnoha László, Horváth József, Turi Gábor Elnökségi tagok, továbbá Almási Sándor, Dr. 
Dán András, Günthner Attila állandó meghívottak. 

Kimentette magát: Kovács András, Bognár Alajos, Bartos Csaba, Pintér József, Nagy János, 
Rózsa Ferenc, 

Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az ülés határozatképes. 
 
Nulladik napirendi pontként Dervarics Attila és Günthner Attila bemutatta az elnökség 
tagjainak Szelenszky Annát, aki a Titkárságon 2008. október 1-től dolgozik marketing 
kommunikációs asszisztensi pozícióban. 
 
Első napirendi pontként Kovács András távollétében Günthner Attila foglalta össze az előző 
elnökségi ülésen elhatározottak helyzetét. Előzetesen röviden csak azokról a pontokról 
számolt be, amelyet a napirendek között később nem tárgyal részletesebben az elnökség. A 
számok tükrében ismertette az 55. Vándorgyűlés eredményének sikerességét. A személyes 
visszajelzések, a kitöltött kérdőívek feldolgozása és a sajtó visszhang is igazolja, hogy sikerült 
ismét egy magas színvonalú, széles kört érintő és érdeklő konferenciát szerveznünk.  
31/2008 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával elismerését fejezte ki a szervezők 
irányában, köztük is kiemelten a szervező bizottság vezetőjének Kovács András főtitkárnak az 
idejét és energiáját nem kímélő odaadó munkájáért. 
Megemlítette, hogy a MEE 2009 évi programjának véglegesítéséhez Antal Ildikó, Farkas 
András és Kovács László küldött további program javaslatokat. Továbbiakban beszámolt két 
új rendezvény előkészületéről. Tanulás és munka címmel információs napot tartunk a VDE – 
BMF – MEE szervezésében 2008. december 2-án a főiskola bécsi úti konferencia termében. 
2009. január 22-én SMART METERING konferenciát szervezünk a MATE – HTE társ 
egyesületekkel szintén a főiskolán. A rendezvény házigazdája a MEE BMF – KVK üzemi 
szervezete. 
 
Második napirendi pontként Dervarics Attila ismertette az írásban előterjesztett soron 
következő OET programját. A program javaslathoz hozzászólás nem történt. 
32/2008 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával elfogadta az előterjesztett OET 
(Országos Elnök Titkári Tanácskozás) programot. 
 
Harmadik napirendi pontként a megújulási program akcióinak felelősei röviden 
beszámoltak az akciók helyzetéről és vázolták elképzelésüket az OET-n történő 
bemutatásukról. Az Egyesületi Elnökség rövid hozzászólásai és kiegészítései után 
megállapodás született az előadások formai és tartalmi követelményeivel kapcsolatban. A 
részletes beszámolók az OET után megtekinthetők lesznek a MEE www.mee.hu honlapján. 
 
Negyedik napirendi pontként Günthner Attila ismertette a MEE 2008. harmadik negyedévi 
pénzügyi beszámolóját. Megállapította, hogy a könyvelési adatok alapján a MEE 
gazdálkodása továbbra is stabilnak mondható és az év végi előrejelzések tükrében a kitűzött 
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tervszámok elérhetők. Mindezek mellett kiemelte, hogy a megújulási program több 
akciójának felelőse, valamint a területi szervezetek egy része nem nyújtott még be 
adatszolgáltatást a 2008 év végéig várható eredményekhez és a 2009-2011 évekre vonatkozó 
tervszámokhoz. Pontosabb előrejelzést csak a hiányzó számok hozzáférése után lehet adni. 
 
Ötödik napirendi pontként Günthner Attila beszámolt az előző Elnökségi Ülésen 
részletesen ismertetett egységes banki rendszer kialakításával kapcsolatban tett 
kiegészítésekről. Az ajánlatot tevők listája és kiértékelése kiegészült az OTP ajánlatával, 
valamint bemutatta a K&H banktól kapott újabb ajánlatot.  
 
Határozati javaslatok: 
 
A Magyar Elektrotechnikai Egyesület 2009. január 1-től egységes számla- és pénzkezelési 
rendszert (cash-pool) kíván bevezetni pénzügyei átláthatóbb, hatékonyabb és gazdaságosabb 
kezelése érdekében. Ez azt jelenti, hogy a központ (főszámla) és minden területi-, üzemi-, és 
más gazdálkodó szervezet (alszámlák) egy banknál vezetett közös számlarendszerben kezelje 
pénzét, működtesse pénzügyeit egymástól független, önálló bankszámla feletti rendelkezési 
joggal. 
A rendszer bevezetésének ütemezése egyesületi elnökség elfogadó határozatát követően: 

• Banki szerződés előkészítése, véglegesítése    08.11.15. 
• Belső kommunikáció (OET)      08.11.28. 
• Banki szerződéskötések       08.12.15. 
• Bevezetés és új bankszámlanyitások    09.01.01. 
• Régi bankszámlák megszüntetése, belső képzés, rendszer indítás 09.02.28 
• A jelenleg lekötött betéteket csak lejártuk után kell az új bankszámlán elhelyezni  

33/2008 az Egyesületi Elnökség 12 igen, 2 tartózkodás mellett elfogadta a fenti határozati 
javaslatot. 
 
A K&H, CIB, MKB, OTP és RAIFFEISEN bankoktól beérkezett ajánlatok elemzése után a 
Gazdasági Bizottság a RAIFFEISEN bank ajánlatát terjeszti elő elfogadásra. A Raiffeisen 
banknak jelenleg a mellékelt táblázatban felsorolt területi szervezetek nyilvántartott 
helyszínén nincs fiókja.  

Területi szervezet Jelenleg pénzügyei kezelője  
Berettyóújfalu MEE titkárság 
Mátészalka MEE titkárság 
Paks MEE titkárság 
Sárospatak MEE titkárság 
Kapuvár MTESZ 
Ózd MTESZ 
Karcag Saját 

 
Ezek a területek két lehetőség közül választhatnak: 
1. A szervezet nyilvántartott helyszínéhez legközelebb eső Raiffeisen bankfióknál nyitnak 
számlát. 
2. A központ által nyitott és kezelt bankszámlán vezetik pénzügyeiket elektronikus folyószámla 
ügyintézéssel.  
34/2008 az Egyesületi Elnökség 12 igen, 2 tartózkodás mellett elfogadta a Gazdasági 
Bizottság fentiekben ismertetett határozati javaslatát. 
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Hatodik napirendi pontként Balázs Péter röviden beszámolt a MEE – MEE VET és MEE – 
MEE VTT között kötendő megállapodások helyzetéről. Tájékoztatta az elnökséget, hogy 
elvben megállapodás született, de még nincs aláírás. 
 
Hetedik napirendi pontként Balázs Péter röviden ismertette a Villamos 
Fogyasztóberendezések Szakosztály elnöke által a MEE VET elnökéhez intézett levelét, 
amelyben a szakosztály VET-be történő integrálódásának lehetőségét javasolja. A szakosztály 
elnökségi képviselője Rajnoha László által elmondottak szerint a kezdeményezést a 
szakosztályi vezetőség utódlásának, fiatalításának hiánya idézte elő. Több hozzászólás után az 
elnökség megállapította, hogy ebben a kérdésben több tisztázni való van, amelyek rendezése 
nélkül az ügyben nem szabad tovább haladni, így ezt a pontot az elnökség későbbi ülésén 
fogja újra tárgyalni. 
35/2008 az Egyesületi Elnökség 13 igen, 1 tartózkodás mellett elfogadta Dervarics Attila 
javaslatát, miszerint a Villamos Fogyasztóberendezések Szakosztály helyzetének tisztázása és 
jövőjének alakítása során a következő három szempontot kell követni: 

– A szakosztály önszervezés elve alapján működik, így működése a szakosztály 
tagjainak kezében van, de az alapszabály az elnökség számára is meghatároz jogokat 
és kötelességet e vonatkozásban. 

– Tekintettel a szakosztály nagy múltjára és a jövőben ezen a szakterületen megoldandó 
szakmai feladatokra, a szakosztály fenntartására és fejlesztésére kell törekedni. 

– A vonatkozó törvények és MEE belső szabályai szerint kell eljárni. 
 
Egyéb: 

- Turi Gábor FISZT elnöke kifogásolta a 2008. június 11-i elnökségi ülés 
emlékeztetőjében nulladik napirendi pont, személyét érintő részét.  

- Rajnoha László felhívta az elnökség figyelmét egy egyszerű, olcsó termék 
megjelenésére, amellyel megvalósulási tervekhez egyszerűen lehet rajzokat készíteni. 
Érdemesnek találja ennek terjesztését.  

- Dr. Vajda István tájékoztatta az elnökséget a soron következő, A Magyar Tudomány 
Ünnepe rendezvénysorozat kapcsán megrendezésre kerülő MEE közreműködésével 
szervezett eseményekre. Köztük is kiemelte a „125 éve született Liska József és 
Verebély László” emlékülésre.   

   
 

 

 
   
 
Budapest, 2008. november 28. 

 

Összeállította:       Jóváhagyta: 
 

Günthner Attila      Dervarics Attila 
irodavezető       elnök 
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